
Členská schůze 2022 – zápis a zpráva o činnosti organizace 
 
Datum: 11. června 2022 

Za období: září 2021 – červen 2022 

 
Program: 

1) zahájení + prezenční listina 
2) zpráva o činnosti organizace 
3) zpráva o stavu financí a hospodaření organizace 
4) zpráva revizní komise 
5) návrh plánu práce 
6) návrh finančního rozpočtu 
7) diskuze 
8) schválení usnesení 
9) poděkování a závěr 

 
1) zahájení + prezenční listina 

-předseda p. Fér přivítal přítomné a představil výbor organizace a důvěrníky novým členům 
-p. Sihelník s p. Vrbou sestavili prezenční listinu a bylo konstatováno, že členská schůze je 
usnášeníschopná 
-byli rozdány členské známky a věstníky členům na úsecích kde chybí důvěrníci 

 
2) zpráva o činnosti organizace 

-p. Fér přednesl zprávu o činnosti v organizaci, co se stihlo za uplynulé období: 

 žádost o rekonstrukci a oprava hlavní příjezdové cesty do Osady (Fér, Štěpánek, Sihelník ve 
spolupráci Magistrátem Města Děčín) 

 vyčištění pramene a přívodního potrubí (Fér, Štěpánek, Sihelník) 

 podání připomínek k přepracované dokumentaci EIA v souvislosti s dálničním přivaděčem za 
naši Osadu (Fér, výbor organizace), 

dále také informoval o tom, co se nestihlo z plánu práce vzhledem ke krátkému období od 
podzimní členské schůze, epidemii COVID a počasí: 

 rekonstrukce spodní cesty 

 oprava horní brány 
 -uvolněné finanční prostředky budou čerpány a realizace proběhne v následujícím období 

 
-p. Štěpánek informoval o prodloužení vyřízení žádostí o připojení osady k elektrické síti o dva roky 
-p. Fér informoval o aktuální situaci ohledně zamýšleného dálničního přivaděče 

 
3)zpráva o stavu financí a hospodaření organizace 

-pokladní pí. Mušková sdělila informace o hospodaření s majetkem organizace a stavu finančních 
prostředků 

 
4)zpráva revizní komise 

-předseda revizní komise p. Pokorný přednesl zprávu revizní komise 
 
 
 
 
 



5)návrh plánu práce 
-tajemník p. Štěpánek představil návrh plánu práce pro následující období: 

 prokácení průjezdního profilu na spodní cestě 

 rekonstrukce odtokových rigolů 

 příprava odstavné plochy a srovnání spodní cesty 

 vysypání kolejí 
 
6)návrh finančního rozpočtu 

-předseda p. Fér představil návrh finančního rozpočtu na následující období 
 
7)diskuze 

-důvěrnice pí. Pištorová navrhla umístění cedulí s výzvou k zamykání na vstupní brány v osadě (bude 
realizováno)…dále upozornila na vlastníky zanedbaných zahrad a zahrad s chybějícím venkovním 
oplocením, kudy vniká do osady zvěř a diskutovalo se o řešení situace 
-p. Procházka vznesl dotaz ohledně připojení osady k elektrické síti 
-p. Patík poukázal na problém s přemnoženými hraboši a hryzci a diskutovalo se o možnostech 
hubení a způsobech prevence proti jimi způsobeným škodám 
- zbytek diskuze se vedl kolem plánovaných prací na spodní cestě, údržby a obnovy svodů dešťové 
vody a způsobu jejich realizace 

 
8)schválení usnesení 

-hlasováním bylo jednohlasně schváleno usnesení členské schůze 
 
9)poděkování a závěr 

-předseda p. Fér poděkoval na závěr všem členům výboru, důvěrníkům a všem, kteří se podílí na 
chodu organizace…stejně tak všem přítomným za účast a ukončil členskou schůzi… 

 
 


